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Møteprotokoll 
 
Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Formannskapssalen 
Dato: 27.03.2023 
Tid: Kl. 16:00 
 
 
Følgende medlemmer møtte Parti 
Jarle Nilsen AP 
Veronika B. Brekke Jakobsen AP 
Rune Midtun FRP 
Helge Thorheim KL 
Jan Birger Medhaug KL 
May Synnøve Rygh KRF 
Randi Wisnæs KRF 
Tor Asle Grønningen SP 
Hilde Karine Slotnes SV 
 
Forfall Parti Varamedlem  Parti 
Svanhild I. Lygre Andersen AP Siv J. Storesund AP 
Tor Kristian Gaard FRP Ole Kristian Nilsen KL             
 
 
 
 

Møtenotater: 
 
Innkalling godkjent. Saker meldt under samlesak for spørsmål. 
 
RS 077/23: Svar på melding om vedtak i Karmøy kommune – anmodning om oppholdstillatelse ble 
ettersendt formannskapet.  
 
 
Ordfører foreslo Storesund (AP) og Nilsen (KL) til å signere protokollen sammen med møteleder. 
Enstemmig valgt. 
 
Møtet slutt ca. kl. 18:05. 
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032/23 Budsjettoppfølging investering 3. tertial 2022 - rebudsjettering 2023 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Kommunedirektørens budsjettoppfølging per 3. tertial 2022 tas til orientering 
2. Investeringsprosjekt avsluttes i henhold til tabell 1. Investeringsprosjekt som avsluttes. 
3. Det foretas budsjettendringer for 2023 i henhold til tabell 2. Rebudsjettering fra 2022 til 

2023. 
4. Oppdatert bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 

første ledd (2A) og spesifisert bevilgningsoversikt etter § 5-5 andre ledd (2B) i tabell 3. og 4. 
tas til orientering. 

 

Tabell 1. Investeringsprosjekt som avsluttes 

 
 

Tabell 2. Rebudsjettering fra 2022 til 2023 
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Tabell 3. Bevilgningsoversikt investering etter §5-5 første ledd (2A) 
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Tabell 4. §5-5 Bevilgningsoversikt investering etter §5-5 andre ledd (2B) 



Forseglet av

Posten Norge

Dokumentet er signert digitalt av:

•   SIV JOHANNE STORESUND, 28.03.2023

Side 6 av 15 

 



Forseglet av

Posten Norge

Dokumentet er signert digitalt av:

•   SIV JOHANNE STORESUND, 28.03.2023

Side 7 av 15 

 
 
 
27.03.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
Thorheim (KL) ønsker en orientering i forkant av et møte i formannskapet om VA-prosjekt på Kolnes. 
 
Votering: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
 
 
FSK - 032/23 Vedtak: 
 

1. Kommunedirektørens budsjettoppfølging per 3. tertial 2022 tas til orientering 
2. Investeringsprosjekt avsluttes i henhold til tabell 1. Investeringsprosjekt som avsluttes. 
3. Det foretas budsjettendringer for 2023 i henhold til tabell 2. Rebudsjettering fra 2022 til 

2023. 
4. Oppdatert bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 

første ledd (2A) og spesifisert bevilgningsoversikt etter § 5-5 andre ledd (2B) i tabell 3. og 4. 
tas til orientering. 

 

Tabell 1. Investeringsprosjekt som avsluttes 

 
 

Tabell 2. Rebudsjettering fra 2022 til 2023 
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Tabell 3. Bevilgningsoversikt investering etter §5-5 første ledd (2A) 
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Tabell 4. §5-5 Bevilgningsoversikt investering etter §5-5 andre ledd (2B) 
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033/23 Bypakke Haugesund og fastlands- Karmøy. Handlingsrom for å styrke 
kollektivtilbudet 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Formannskapet i Karmøy går inn for å beholde sekkeposten på 350 mill kr til å styrke 
kollektiv-tilbudet (drift) i bypakken, som fremlagt i prinsippsaken; jfr sak 137/22.  

2. Sekkeposten gir handlingsrom til å styrke driften av kollektivtilbudet i byområdet. Posten 
finansieres gjennom fylkeskommunens egenandel i bypakken. Posten skal ikke erstatte 
ordinære fylkeskommunale tilskudd til kollektivtransport. 

3. Formannskapet forutsetter at driftsmidler til kollektiv skal bidra til å styrke kollektivtilbudet 
i byområdet og ikke finansiere eksisterende og ordinære tiltak. Formannskapet ber om at 
potten øremerkes nye kollektivtiltak, pilotprosjekter og tiltak for å styrke kollektivtilbudet 
for arbeidspendling mellom Haugesund og Karmøy. 

 
27.03.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
 
Thorheim (KL) fremmet følgende forslag: 
Formannskapet i Karmøy går ikke inn for å beholde sekkeposten på 350 mill kr til å styrke kollektiv-
tilbudet (drift) i bypakken, som fremlagt i prinsippsaken; jfr sak 137/22 
350M til rute- og frekvensforbedringer byruter(drift) tas ut av pakken. 350M fordeles på 
sekkepostene i pakken. Begrunnelsen er at midlene i bypakken bør benyttes til investeringstiltak (ikke 
drift), og at det er et fylkeskommunalt ansvar å sørge for godt kollektivtilbud 
 
AP, KRF, SP og FRP inngår som medforslagsstillere i forslag fremsatt av Thorheim (KL). 
 
Votering 
Fellesforslaget fremsatt av Thorheim (KL) på vegne av(KL, AP, KRF, SP og FRP) fikk 10 stemmer, og 
vant frem mot innstillingen som fikk 1 stemme (SV). 
 
 
FSK - 033/23 Vedtak: 
Formannskapet i Karmøy går ikke inn for å beholde sekkeposten på 350 mill kr til å styrke kollektiv-
tilbudet (drift) i bypakken, som fremlagt i prinsippsaken; jfr sak 137/22 
350M til rute- og frekvensforbedringer byruter(drift) tas ut av pakken. 350M fordeles på 
sekkepostene i pakken. Begrunnelsen er at midlene i bypakken bør benyttes til investeringstiltak (ikke 
drift), og at det er et fylkeskommunalt ansvar å sørge for godt kollektivtilbud 
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034/23 Regionalplan for grønn industri - Uttale til planforslaget 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Formannskapet i Karmøy kommune stiller seg bak prioriteringene som foreslås i 
Regionalplan for grønn industri. Planen har en bred tilnærming og en samlet 
virkemiddelbruk som vil kunne bidra til det grønne skiftet og til at Rogaland blir en 
vekstkraftig region, også i fremtiden. 

 
2. Formannskapet i Karmøy har følgende innspill til planen 

· Kunnskapsgrunnlaget for planarbeidet bør i større grad inngå  
· Planen bør inneholde oversikt over disponible arealer, krafttilgang og nærhet til 

transportinfrastruktur i de prioriterte områdene  
· Kommunenes ansvar for lokal næringsutvikling, samt Haugaland Vekst IKS og 

Haugaland næringspark AS sin koordinerende rolle bør omtales  
· Handlingsprogrammet bør inneholde en 4- årlig vurdering av måloppnåelse for 

arbeidsplassvekst og klimaomstilling. Samarbeid om å utvikle og byggemodne regionalt 
prioriterte sjønære industriareal bør også inngå  

 
3. Formannskapet i Karmøy kommune støtter etablering av Rogaland Kraftforum, og foreslår 

at kommunene blir representert med to deltakere fra hver av de 5 regionene. 

 
27.03.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
Nilsen (AP) fremmet følgende fellesforslag på vegne av AP, KRF, SV og SP:  
1.Formannskapet i Karmøy kommune stiller seg i stor grad bak prioriteringene som foreslås i 
Regionalplan for grønn industri. Planen har en bred tilnærming og en samlet virkemiddelbruk som vil 
kunne bidra til det grønne skiftet og til at Rogaland blir en vekstkraftig region, også i fremtiden. 

2. Formannskapet i Karmøy har følgende innspill til planen 
· Kunnskapsgrunnlaget for planarbeidet bør i større grad inngå  
· Planen bør inneholde oversikt over disponible arealer, og mulige fremtidige arealer, 

krafttilgang og nærhet til transportinfrastruktur i de prioriterte områdene  
· Kommunenes ansvar for lokal næringsutvikling, samt Haugaland Vekst IKS og Haugaland 

næringspark AS sin koordinerende rolle bør omtales  
· Handlingsprogrammet bør inneholde en 4- årlig vurdering av måloppnåelse for 

arbeidsplassvekst og klimaomstilling. Samarbeid om å utvikle og byggemodne regionalt 
prioriterte sjønære industriareal og arealer til marine og maritime næringer bør også inngå. 

· Planen må definere både Håvik og Gismarvik som kraftknutepunkter. 
· Arealnøytralitet/erstatningsareal må gjelde for fylket samlet, og ikke være et parameter kun 

for den enkelte kommune. 
 

3. Formannskapet i Karmøy kommune støtter etablering av Rogaland Kraftforum, og foreslår at 
kommunene blir representert med to deltakere fra hver av de 5 regionene. 
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Votering: 
Fellesforslag fremsatt av Nilsen (AP) ble enstemmig vedtatt. 
 
 
FSK - 034/23 Vedtak: 
1.Formannskapet i Karmøy kommune stiller seg i stor grad bak prioriteringene som foreslås i 
Regionalplan for grønn industri. Planen har en bred tilnærming og en samlet virkemiddelbruk som vil 
kunne bidra til det grønne skiftet og til at Rogaland blir en vekstkraftig region, også i fremtiden. 
 

2. Formannskapet i Karmøy har følgende innspill til planen 
· Kunnskapsgrunnlaget for planarbeidet bør i større grad inngå  
· Planen bør inneholde oversikt over disponible arealer, og mulige fremtidige arealer, 

krafttilgang og nærhet til transportinfrastruktur i de prioriterte områdene  
· Kommunenes ansvar for lokal næringsutvikling, samt Haugaland Vekst IKS og Haugaland 

næringspark AS sin koordinerende rolle bør omtales  
· Handlingsprogrammet bør inneholde en 4- årlig vurdering av måloppnåelse for 

arbeidsplassvekst og klimaomstilling. Samarbeid om å utvikle og byggemodne regionalt 
prioriterte sjønære industriareal og arealer til marine og maritime næringer bør også 
inngå. 

· Planen må definere både Håvik og Gismarvik som kraftknutepunkter. 
· Arealnøytralitet/erstatningsareal må gjelde for fylket samlet, og ikke være et parameter 

kun for den enkelte kommune. 
 

3. Formannskapet i Karmøy kommune støtter etablering av Rogaland Kraftforum, og foreslår at 
kommunene blir representert med to deltakere fra hver av de 5 regionene. 

 
 
 
 

035/23 Samlesak for referatsaker 
 
27.03.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
064/23, Søknad økonomisk støtte i forbindelse med 1. mai 2023  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
065/23, Søknad om produksjonsstøtte til "Karmøyturen"  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
066/23, Søknad om økonomisk støtte til ventilasjonsanlegg på gruvemuseet i Visnes  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
067/23, Søknad om støtte til Nordisk Strikkesymposium 2023  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
068/23, Forespørsel om nedsetting av fartsgrense Fv 547 Sevland-Åkra  
Enstemmig tatt til etterretning. 
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069/23, Nasjonale mål og hovedprioriteringer for de sosiale tjenestene i arbeids- og 
velferdsforvaltningen i 2023  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
070/23, Høringssvar - Midlertidig hjemmel i integreringsloven for behandling av 
kompetanseopplysninger for personer fordrevne fra Ukraina  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
071/23, Høring - endringer i inndelingslova  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
072/23, Høring – Forslag til endringer i bioteknologilovens regler for preimplantasjonsdiagnostikk 
(PGD) og forbud mot genetisk testing av barn utenfor helsetjenesten  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
073/23, Høring av temaer for bevaringsstrategier  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
074/23, Høring - Kvinnehelseutvalgets NOU 2023: 5 - Den store forskjellen. Om kvinners helse og 
betydningen av kjønn for helse  
Wisnæs (KRF) fremmet forslag om at Karmøy kommune lar seg høre i saken. 
 
Saken ble enstemmig tatt opp til realitetsbehandling. 
 
Administrasjonen tar kontakt med relevante miljøer i Karmøy kommune for å utarbeide et felles 
høringssvar. 
 
 
075/23, Høring – Nasjonal faglig retningslinje for forebygging av selvmord i psykisk helsevern og 
tverrfaglig spesialisert rusbehandling  
Rygh (KRF) fremmet forslag om at Karmøy kommune lar seg høre i saken, og oversender.  
 
Saken ble enstemmig tatt opp til realitetsbehandling. 
 
Thorheim (KL) ba om  være medforslagsstiller til forslaget. 
 
Fellesforslag fremsatt av Rygh (KRF) på vegne av et samlet formannskap, ble enstemmig oversendt 
kommunedirektøren for utarbeidelse av høringssvar, og utredning av behov for egen plan om 
forebygging av selvmord. 
 
 
076/23, Høring: Forskrift om tilskudd til boligtiltak  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
 
077/23, Svar på melding om vedtak i Karmøy kommune – anmodning om oppholdstillatelse 
Enstemmig tatt til etterretning. 
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036/23 Samlesak for spørsmål 
 
27.03.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
 
1. Brekke Jakobsen (AP) viste til tidligere befaring på Tuastad Gård, og ønsker status på hva som 
skjer med gården og områdene rundt. 
Det etterspørres plan og fremdrift for å ordne opp i jordbruksområdene på Tuastad. 
 
Kommunalsjef teknisk, Staalesen svarte:  
Eiendommen står nå uten leietaker, og kommunen er på let etter ny leietaker. Har ikke fått 
tilbakemelding, men det arbeides med kostnadsvurderinger. 
 
Det redegjøres for status i et notat til formannskapet. 
 
 
2. Nilsen (AP) orienterte om heldagsmøte mandag 24. april kl. 08:00 for faste medlemmer i 
formannskapet og gruppeledere. 
Noen av de relevante temaene som settes opp på agendaen til møtet: 

· VA-løsning på Kolnes 
· Utredelse på Tuastad gård 
· Orientering status kulturhus 
· Lovlighetskontroll av kommuneplanen 

 
 
3. Storesund (AP) viste til trefelling på Visnes og i Bjørgene på Torvastad, og henvendelse fra 
innbygger som ønsker å hente det inn for å lage flis til bruk til f.eks oppvarming. 
Kommunalsjef teknisk, Staalesen svarte:  
Selv om det estetisk ikke ser bra ut etter hogst med maskin, vil dette gi næring tilbake til jorden og 
vekstmiljøer for insekter og fugler. Deler av tømmeret er lovet bort og tilgjengelig for private, og 
alternativt vil det bli en naturlig nedbrytning. 
 
 
4. Thorheim (KL) viste til lovlighetskontroll av kommuneplanen, og at den ikke var gitt oppsettende 
virkning.  
1. Deler ordfører kommentaren om at «Det har så langt vært politisk enighet om å avvente oppstart 
av arealdelen til samfunnsdelen er avklart.» 
2. Vil ordføreren ta initiativ til at arbeidet med oppfølging av kommunestyret sitt vedtak av 23.6.22 
igangsette snarest? 
Dette føres opp som tema på heldagsmøte 24. april.  
 
 
 
 
 
 
 



 
     
         
             SIV JOHANNE STORESUND
             ZSOibuCcVz2uA2b5R7qq6NQfJimp
        
         
             application/pdf
             Protokoll til signering - Formannskapet - 27.03.2023
             1A1WQotiNKw1ryYHuH26sF0QWl6slMm2nFYjibXzVEo=
        
         
             Signicat Sign (ID-Porten: BankID)
             XML Signature
             2023-03-28T10:33:20.115+02:00
        
    
     urn:signicat:signaturepolicy:authbased-ltv:idporten-level3-nofnr:2.2:1.0
     
         
         ID-Porten: BankID
    
     
         
             
             
             
             
             idporten-abs-nossn-sign
             4
             difi
        
         
             
             
             
        
         
             ae78ed0444064412998196df039beab4;940791901;2023-03-28T09:28:45.139092073;49542228-1d98-4093-a120-bcc2bcd64ac0;title=Protokoll til signering - Formannskapet - 27.03.2023
        
    
     
         Jeg har lest og forstått innholdet i det fremviste dokumentet og jeg er klar til å signere
    
     
         
             
                 2023-03-28T10:32:07.667+02:00
                 started-signature-session
                 
                     109.247.222.82
                     Mozilla/5.0 (iPhone; CPU iPhone OS 16_3_1 like Mac OS X) AppleWebKit/605.1.15 (KHTML, like Gecko) Version/16.3 Mobile/15E148 Safari/604.1
                     The signer started the signature session by doing an HTTP request to the TSP server.
                
            
             
                 2023-03-28T10:32:08.095+02:00
                 presented-document-to-signer
                 
                     The TSP presented the document to the signer.
                     Protokoll til signering - Formannskapet - 27.03.2023
                     1A1WQotiNKw1ryYHuH26sF0QWl6slMm2nFYjibXzVEo=
                     SHA-256
                
            
             
                 2023-03-28T10:32:42.362+02:00
                 signer-consented-to-document-content
                 
                     The signer approved of the contents of the document.
                
            
             
                 2023-03-28T10:32:42.433+02:00
                 signer-chose-to-proceed
                 
                     The signer chose to proceed to signing.
                
            
        
         
             
                 2023-03-28T10:33:20.115+02:00
                 verified-saml-response
                 
                     The SAML Response attributes from the authentication was verified.
                
            
        
    
 
 
 
 
 
 
 

 
 3a1EMXE7ux5/a5GoF/u+BjqyGcUiC5qfcpSXL2eXxCE=

 
 
 

 
 nSmMSMLaiMne4oR7LoDDWRRPpGvtgRxCypa6j5G98cY=


 
Sdn7AqETTiENiQ1TS6s6tzPZhJOHvNpU32/3eNN/JiH7sfEUVcTXyJp7T/1NEgc66k8SmswubzkL
4VlsW1zC8s3FB1uA9kz3fgx1WnxT94iAYqkn819p+YfidaB9VrGml3FHBSqBTnPJAxjDdbjae6dX
fi/v+EbkunVoWkVkIf1JC6d8gBIxjUd0x6HpRXN03y5CjInPLE99MMl5KbimtuA6y6BNM4TiaHxd
8ukCV/4ArT79rgXxX00q8m0ZqzXOjvKPVR4XPLbOiWTbfNYzXlrFSPTIhpRzvmZ7AltxMOKL0dGd
28mZ1Wa6WQdPI4WQRXFBknvbKrMNwvRsPEzuCw==

 
 
 =



     2023-03-28T10:33:20.426+02:00     WbnBVSyk+nhOZKUlSXV/Awri0WNES++m/epYIrZENn4=  cn=Buypass Class 3 CA 3,o=Buypass AS-983163327,c=NO 20296948251980541547421595    xJw1DlqCBeBj50xVSplDNbhDXJllJ9TvGisMe1FYSy0=  cn=Buypass Class 3 Root CA,o=Buypass AS-983163327,c=NO 30    7ffrvKJ6KjhNOHt9QBDGZuLttIQ+TCm0rh1bkzLmsk0=  cn=Buypass Class 3 Root CA,o=Buypass AS-983163327,c=NO 2   text/xml    MIIEyzCCArOgAwIBAgIBHjANBgkqhkiG9w0BAQsFADBOMQswCQYDVQQGEwJOTzEdMBsGA1UECgwU MIIFWTCCA0GgAwIBAgIBAjANBgkqhkiG9w0BAQsFADBOMQswCQYDVQQGEwJOTzEdMBsGA1UECgwU   MIIFygoBAKCCBcMwggW/BgkrBgEFBQcwAQEEggWwMIIFrDCB7qFIMEYxCzAJBgNVBAYTAk5PMR0w 
 
 


Møteprotokoll 
 
Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Formannskapssalen 
Dato: 27.03.2023 
Tid: Kl. 16:00 
 
 
Følgende medlemmer møtte Parti 
Jarle Nilsen AP 
Veronika B. Brekke Jakobsen AP 
Rune Midtun FRP 
Helge Thorheim KL 
Jan Birger Medhaug KL 
May Synnøve Rygh KRF 
Randi Wisnæs KRF 
Tor Asle Grønningen SP 
Hilde Karine Slotnes SV 
 
Forfall Parti Varamedlem  Parti 
Svanhild I. Lygre Andersen AP Siv J. Storesund AP 
Tor Kristian Gaard FRP Ole Kristian Nilsen KL             
 
 
 
 


Møtenotater: 
 
Innkalling godkjent. Saker meldt under samlesak for spørsmål. 
 
RS 077/23: Svar på melding om vedtak i Karmøy kommune – anmodning om oppholdstillatelse ble 
ettersendt formannskapet.  
 
 
Ordfører foreslo Storesund (AP) og Nilsen (KL) til å signere protokollen sammen med møteleder. 
Enstemmig valgt. 
 
Møtet slutt ca. kl. 18:05. 
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032/23 Budsjettoppfølging investering 3. tertial 2022 - rebudsjettering 2023 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 


1. Kommunedirektørens budsjettoppfølging per 3. tertial 2022 tas til orientering 
2. Investeringsprosjekt avsluttes i henhold til tabell 1. Investeringsprosjekt som avsluttes. 
3. Det foretas budsjettendringer for 2023 i henhold til tabell 2. Rebudsjettering fra 2022 til 


2023. 
4. Oppdatert bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 


første ledd (2A) og spesifisert bevilgningsoversikt etter § 5-5 andre ledd (2B) i tabell 3. og 4. 
tas til orientering. 


 


Tabell 1. Investeringsprosjekt som avsluttes 


 
 


Tabell 2. Rebudsjettering fra 2022 til 2023 
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Tabell 3. Bevilgningsoversikt investering etter §5-5 første ledd (2A) 
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Tabell 4. §5-5 Bevilgningsoversikt investering etter §5-5 andre ledd (2B) 







Side 6 av 15 


 







Side 7 av 15 


 
 
 
27.03.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
Thorheim (KL) ønsker en orientering i forkant av et møte i formannskapet om VA-prosjekt på Kolnes. 
 
Votering: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
 
 
FSK - 032/23 Vedtak: 
 


1. Kommunedirektørens budsjettoppfølging per 3. tertial 2022 tas til orientering 
2. Investeringsprosjekt avsluttes i henhold til tabell 1. Investeringsprosjekt som avsluttes. 
3. Det foretas budsjettendringer for 2023 i henhold til tabell 2. Rebudsjettering fra 2022 til 


2023. 
4. Oppdatert bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 


første ledd (2A) og spesifisert bevilgningsoversikt etter § 5-5 andre ledd (2B) i tabell 3. og 4. 
tas til orientering. 


 


Tabell 1. Investeringsprosjekt som avsluttes 


 
 


Tabell 2. Rebudsjettering fra 2022 til 2023 
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Tabell 3. Bevilgningsoversikt investering etter §5-5 første ledd (2A) 
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Tabell 4. §5-5 Bevilgningsoversikt investering etter §5-5 andre ledd (2B) 
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033/23 Bypakke Haugesund og fastlands- Karmøy. Handlingsrom for å styrke 
kollektivtilbudet 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 


1. Formannskapet i Karmøy går inn for å beholde sekkeposten på 350 mill kr til å styrke 
kollektiv-tilbudet (drift) i bypakken, som fremlagt i prinsippsaken; jfr sak 137/22.  


2. Sekkeposten gir handlingsrom til å styrke driften av kollektivtilbudet i byområdet. Posten 
finansieres gjennom fylkeskommunens egenandel i bypakken. Posten skal ikke erstatte 
ordinære fylkeskommunale tilskudd til kollektivtransport. 


3. Formannskapet forutsetter at driftsmidler til kollektiv skal bidra til å styrke kollektivtilbudet 
i byområdet og ikke finansiere eksisterende og ordinære tiltak. Formannskapet ber om at 
potten øremerkes nye kollektivtiltak, pilotprosjekter og tiltak for å styrke kollektivtilbudet 
for arbeidspendling mellom Haugesund og Karmøy. 


 
27.03.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
 
Thorheim (KL) fremmet følgende forslag: 
Formannskapet i Karmøy går ikke inn for å beholde sekkeposten på 350 mill kr til å styrke kollektiv-
tilbudet (drift) i bypakken, som fremlagt i prinsippsaken; jfr sak 137/22 
350M til rute- og frekvensforbedringer byruter(drift) tas ut av pakken. 350M fordeles på 
sekkepostene i pakken. Begrunnelsen er at midlene i bypakken bør benyttes til investeringstiltak (ikke 
drift), og at det er et fylkeskommunalt ansvar å sørge for godt kollektivtilbud 
 
AP, KRF, SP og FRP inngår som medforslagsstillere i forslag fremsatt av Thorheim (KL). 
 
Votering 
Fellesforslaget fremsatt av Thorheim (KL) på vegne av(KL, AP, KRF, SP og FRP) fikk 10 stemmer, og 
vant frem mot innstillingen som fikk 1 stemme (SV). 
 
 
FSK - 033/23 Vedtak: 
Formannskapet i Karmøy går ikke inn for å beholde sekkeposten på 350 mill kr til å styrke kollektiv-
tilbudet (drift) i bypakken, som fremlagt i prinsippsaken; jfr sak 137/22 
350M til rute- og frekvensforbedringer byruter(drift) tas ut av pakken. 350M fordeles på 
sekkepostene i pakken. Begrunnelsen er at midlene i bypakken bør benyttes til investeringstiltak (ikke 
drift), og at det er et fylkeskommunalt ansvar å sørge for godt kollektivtilbud 
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034/23 Regionalplan for grønn industri - Uttale til planforslaget 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 


1. Formannskapet i Karmøy kommune stiller seg bak prioriteringene som foreslås i 
Regionalplan for grønn industri. Planen har en bred tilnærming og en samlet 
virkemiddelbruk som vil kunne bidra til det grønne skiftet og til at Rogaland blir en 
vekstkraftig region, også i fremtiden. 


 
2. Formannskapet i Karmøy har følgende innspill til planen 


· Kunnskapsgrunnlaget for planarbeidet bør i større grad inngå  
· Planen bør inneholde oversikt over disponible arealer, krafttilgang og nærhet til 


transportinfrastruktur i de prioriterte områdene  
· Kommunenes ansvar for lokal næringsutvikling, samt Haugaland Vekst IKS og 


Haugaland næringspark AS sin koordinerende rolle bør omtales  
· Handlingsprogrammet bør inneholde en 4- årlig vurdering av måloppnåelse for 


arbeidsplassvekst og klimaomstilling. Samarbeid om å utvikle og byggemodne regionalt 
prioriterte sjønære industriareal bør også inngå  


 
3. Formannskapet i Karmøy kommune støtter etablering av Rogaland Kraftforum, og foreslår 


at kommunene blir representert med to deltakere fra hver av de 5 regionene. 


 
27.03.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
Nilsen (AP) fremmet følgende fellesforslag på vegne av AP, KRF, SV og SP:  
1.Formannskapet i Karmøy kommune stiller seg i stor grad bak prioriteringene som foreslås i 
Regionalplan for grønn industri. Planen har en bred tilnærming og en samlet virkemiddelbruk som vil 
kunne bidra til det grønne skiftet og til at Rogaland blir en vekstkraftig region, også i fremtiden. 


2. Formannskapet i Karmøy har følgende innspill til planen 
· Kunnskapsgrunnlaget for planarbeidet bør i større grad inngå  
· Planen bør inneholde oversikt over disponible arealer, og mulige fremtidige arealer, 


krafttilgang og nærhet til transportinfrastruktur i de prioriterte områdene  
· Kommunenes ansvar for lokal næringsutvikling, samt Haugaland Vekst IKS og Haugaland 


næringspark AS sin koordinerende rolle bør omtales  
· Handlingsprogrammet bør inneholde en 4- årlig vurdering av måloppnåelse for 


arbeidsplassvekst og klimaomstilling. Samarbeid om å utvikle og byggemodne regionalt 
prioriterte sjønære industriareal og arealer til marine og maritime næringer bør også inngå. 


· Planen må definere både Håvik og Gismarvik som kraftknutepunkter. 
· Arealnøytralitet/erstatningsareal må gjelde for fylket samlet, og ikke være et parameter kun 


for den enkelte kommune. 
 


3. Formannskapet i Karmøy kommune støtter etablering av Rogaland Kraftforum, og foreslår at 
kommunene blir representert med to deltakere fra hver av de 5 regionene. 
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Votering: 
Fellesforslag fremsatt av Nilsen (AP) ble enstemmig vedtatt. 
 
 
FSK - 034/23 Vedtak: 
1.Formannskapet i Karmøy kommune stiller seg i stor grad bak prioriteringene som foreslås i 
Regionalplan for grønn industri. Planen har en bred tilnærming og en samlet virkemiddelbruk som vil 
kunne bidra til det grønne skiftet og til at Rogaland blir en vekstkraftig region, også i fremtiden. 
 


2. Formannskapet i Karmøy har følgende innspill til planen 
· Kunnskapsgrunnlaget for planarbeidet bør i større grad inngå  
· Planen bør inneholde oversikt over disponible arealer, og mulige fremtidige arealer, 


krafttilgang og nærhet til transportinfrastruktur i de prioriterte områdene  
· Kommunenes ansvar for lokal næringsutvikling, samt Haugaland Vekst IKS og Haugaland 


næringspark AS sin koordinerende rolle bør omtales  
· Handlingsprogrammet bør inneholde en 4- årlig vurdering av måloppnåelse for 


arbeidsplassvekst og klimaomstilling. Samarbeid om å utvikle og byggemodne regionalt 
prioriterte sjønære industriareal og arealer til marine og maritime næringer bør også 
inngå. 


· Planen må definere både Håvik og Gismarvik som kraftknutepunkter. 
· Arealnøytralitet/erstatningsareal må gjelde for fylket samlet, og ikke være et parameter 


kun for den enkelte kommune. 
 


3. Formannskapet i Karmøy kommune støtter etablering av Rogaland Kraftforum, og foreslår at 
kommunene blir representert med to deltakere fra hver av de 5 regionene. 


 
 
 
 


035/23 Samlesak for referatsaker 
 
27.03.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
064/23, Søknad økonomisk støtte i forbindelse med 1. mai 2023  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
065/23, Søknad om produksjonsstøtte til "Karmøyturen"  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
066/23, Søknad om økonomisk støtte til ventilasjonsanlegg på gruvemuseet i Visnes  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
067/23, Søknad om støtte til Nordisk Strikkesymposium 2023  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
068/23, Forespørsel om nedsetting av fartsgrense Fv 547 Sevland-Åkra  
Enstemmig tatt til etterretning. 
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069/23, Nasjonale mål og hovedprioriteringer for de sosiale tjenestene i arbeids- og 
velferdsforvaltningen i 2023  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
070/23, Høringssvar - Midlertidig hjemmel i integreringsloven for behandling av 
kompetanseopplysninger for personer fordrevne fra Ukraina  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
071/23, Høring - endringer i inndelingslova  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
072/23, Høring – Forslag til endringer i bioteknologilovens regler for preimplantasjonsdiagnostikk 
(PGD) og forbud mot genetisk testing av barn utenfor helsetjenesten  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
073/23, Høring av temaer for bevaringsstrategier  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
074/23, Høring - Kvinnehelseutvalgets NOU 2023: 5 - Den store forskjellen. Om kvinners helse og 
betydningen av kjønn for helse  
Wisnæs (KRF) fremmet forslag om at Karmøy kommune lar seg høre i saken. 
 
Saken ble enstemmig tatt opp til realitetsbehandling. 
 
Administrasjonen tar kontakt med relevante miljøer i Karmøy kommune for å utarbeide et felles 
høringssvar. 
 
 
075/23, Høring – Nasjonal faglig retningslinje for forebygging av selvmord i psykisk helsevern og 
tverrfaglig spesialisert rusbehandling  
Rygh (KRF) fremmet forslag om at Karmøy kommune lar seg høre i saken, og oversender.  
 
Saken ble enstemmig tatt opp til realitetsbehandling. 
 
Thorheim (KL) ba om  være medforslagsstiller til forslaget. 
 
Fellesforslag fremsatt av Rygh (KRF) på vegne av et samlet formannskap, ble enstemmig oversendt 
kommunedirektøren for utarbeidelse av høringssvar, og utredning av behov for egen plan om 
forebygging av selvmord. 
 
 
076/23, Høring: Forskrift om tilskudd til boligtiltak  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
 
077/23, Svar på melding om vedtak i Karmøy kommune – anmodning om oppholdstillatelse 
Enstemmig tatt til etterretning. 
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036/23 Samlesak for spørsmål 
 
27.03.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
 
1. Brekke Jakobsen (AP) viste til tidligere befaring på Tuastad Gård, og ønsker status på hva som 
skjer med gården og områdene rundt. 
Det etterspørres plan og fremdrift for å ordne opp i jordbruksområdene på Tuastad. 
 
Kommunalsjef teknisk, Staalesen svarte:  
Eiendommen står nå uten leietaker, og kommunen er på let etter ny leietaker. Har ikke fått 
tilbakemelding, men det arbeides med kostnadsvurderinger. 
 
Det redegjøres for status i et notat til formannskapet. 
 
 
2. Nilsen (AP) orienterte om heldagsmøte mandag 24. april kl. 08:00 for faste medlemmer i 
formannskapet og gruppeledere. 
Noen av de relevante temaene som settes opp på agendaen til møtet: 


· VA-løsning på Kolnes 
· Utredelse på Tuastad gård 
· Orientering status kulturhus 
· Lovlighetskontroll av kommuneplanen 


 
 
3. Storesund (AP) viste til trefelling på Visnes og i Bjørgene på Torvastad, og henvendelse fra 
innbygger som ønsker å hente det inn for å lage flis til bruk til f.eks oppvarming. 
Kommunalsjef teknisk, Staalesen svarte:  
Selv om det estetisk ikke ser bra ut etter hogst med maskin, vil dette gi næring tilbake til jorden og 
vekstmiljøer for insekter og fugler. Deler av tømmeret er lovet bort og tilgjengelig for private, og 
alternativt vil det bli en naturlig nedbrytning. 
 
 
4. Thorheim (KL) viste til lovlighetskontroll av kommuneplanen, og at den ikke var gitt oppsettende 
virkning.  
1. Deler ordfører kommentaren om at «Det har så langt vært politisk enighet om å avvente oppstart 
av arealdelen til samfunnsdelen er avklart.» 
2. Vil ordføreren ta initiativ til at arbeidet med oppfølging av kommunestyret sitt vedtak av 23.6.22 
igangsette snarest? 
Dette føres opp som tema på heldagsmøte 24. april.  
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